
Kongeskærskolen
Strandvejen 14
3770 Allinge
Kongeskaerskolen@brk.dk
+45 56922930

SKOLEBESTYRELSEN

Til stede: Laila, Marianne, Benedikte, Christian, Camilla, Tue, Victoria, Cindy, Trisse, Kasper og Tania

Afbud: Helle, Christiane, Otto

Suppleant: Laila og Mads (med på Skype) Gæst:

Referat for møde torsdag den 16. november 2023 16.30 - 19.30

Punkt Beskrivelse Referat

1.
16.30-
17.00

Tilbagemeldinger fra forældreaften
3.10 (D)
Drøftelse til brug for arbejdsgruppen, næste 
skridt

Nogle af de input, der kom frem ved mødet i oktober 
blev drøftet. Mødet i oktober fungerede som en 
brainstorm. Især forældremøders form og indhold 
blev drøftet.

2.
17.00-
17.15

Beslutningen om opslagstavler mm. 
(D)

Det blev drøftet hvordan det kan foregå 
fremadrettet.
Skolebestyrelsen ønsker at Kasper spørger 
skolechefen vedr. kommunikationen på Aula.

3.
17.15-
17.25

Ferieplan 2024/25 (muligvis) (B)
Pga en fejl skal vi høres igen. (Hvis vi når at 
få høringsbrevet)

Ferieplan 24/25 udgår da materialet ikke er nået frem. I 
stedet behandles punkt vedr. ordensregler.
Elevrådets kommentarer blev fremlagt.
Skolebestyrelsen ønsker at elevrådet sætter ord på 
hvad der kunne være fedt at bruge pauserne på. 
Ordensreglerne blev godkendt.

4.
17.25-
17.45

Udviklingsplan 2023-26 (O,D)
Orientering og status, næste skridt 
(Inklusiv en kort pause)

Kasper fremlagde status på udviklingsplanen. 
Der vil være nogle prøvehandlinger i perioden i 
mellem vinterferie og påske, hvor skolen kommer til 
at arbejde på en anden måde end den vi kender i 
dag.

5.
17.45-
18.40

Samarbejdet med Folkemødet (Op,D)
Visionsoplæg fra Benedikte + drøftelser

Benedikte fremlagde ideer til arbejdet med eleverne 
frem i mod og efter Folkemøderne, som er blevet til i 
samarbejde med Folkemødet.
Når der skal laves konkrete aftaler er det vigtigt at 
Kasper og team koord i nato rer er deltagende. Trisse 
melder sig til at deltage som tovholder sammen med 
Benedikte.
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6.
18.40 -
19.00

Budget 24 - prioriteringer (O,D)
Bestyrelsens bud på mulige prioriteringer 
inden vedtagelse i december
Bilag følger

Foreløbigt udkast til budget blev gennemgået.

7.
19.00-
19.20

(Kort) Nyt fra:
a. Formand
b. Medarbejdere
c. Elever
d. Ledelsen
e. øvrige medlemmer

a. Samarbejdet mellem øens 
skolebestyrelsesformænd er ikke kommet op at 
køre.
b. Vi har et jobopslag ude, som vi håber giver pote. 
Ny medarbejder starter 1 .dec. Vi synes at vi løber 
stærkt. Der er mange elevsamtaler og skole/hjem 
samtaler. SFOéns foræidrekaffe har været godt 
besøgt. SFO skal hjælpe med at udsmykke 
Havnegade med fantasi-havdyr til Folkemødet. Vi 
har meget mudder og vand i øjeblikket.
c. Der har været fælles elevråd hvor bl.a. sidste 
skoledag for 9.kl. blev drøftet. Desuden blev valgt en 
fælles formand.
d. Personalebesætningen har været en udfordring 
siden sommerferien og vi har nogle medarbejdere 
der virkelig løfter flot. Ansættelsessamtaler d. 29. 
nov. Regnskab 23 - vi ser ud til at gå i balance. 
Møde med Klub Nord om et samarbejde med SFO 
særligt for 3.kl. elever i morgen. Der er lavet aftaler 
med nogle klasser og Klub Nord om besøg.
e. Intet

8.
19.20-
19.25

Eventuelt Intet

9.
19.25-
19.30

Punkter til kommende møder Dec: Måske høring om ferieplan 24/25.
Godkendelse af budget 24. Orientering om faglige 
konferencer. Drøftelse af principper vedr. lejrskoler 
og sponsorater. Opdatering på Folkemøde.

*Jæste møde er sat til tirsdag d. 5. december 2 023 kl. 16.30-18.30


